
 

VERSLAG 
ALGEMENE LEDENVERGADERING 

ZATERDAG 8 FEBRUARI 2020 

DENKSPORTCENTRUM LEIDEN 

 

 

AANWEZIG (volgens de getekende presentielijst) 

 

Leden van het districtsbestuur en districtsfunctionarissen 

Egbert Sneller, voorzitter    Simon van Kins, penningmeester 

Truus van der Spek, secretaris    Henk Wijzenbroek, clubadviseur 

Anja Koning, onderwijsadviseur   Peter Jansen, DKL a.i., webmaster 

 

Leden van verdienste 

Leen Sijpesteijn  

      

Leden van districtscommissies (TC, Kascommissie, Protestcommissie, Commissie Jeugdbridge) 

Yordi Schouten, Technische Commissie  Bert Houtman, lid Protestcommissie    

Sean Adams, lid Jeugdcommissie   Leo Huvers, lid Jeugdcommissie    

Jacques Serdijn, lid Kascommissie 

 

Vertegenwoordigers van de verenigingen  

28 deelnemers van 19 clubs (zie bijlage 1, wat overlap met leden districtscommissie) 

 

AFWEZIG:  

18 clubs met bericht van verhindering en 8 clubs zonder (zie bijlage 1). 

 

 

1. OPENING, VASTSTELLING AGENDA EN MEDEDELINGEN 

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde agenda. Er zijn geen mededelingen. 

 

2. GOEDKEURING DIVERSE VERSLAGEN EN BEGROTING 

a. Verslag van de algemene vergadering van 2 februari 2019. Het verslag wordt goedgekeurd. N.a.v. de acties: 

Actie 1: Wim van den Berg heeft zich teruggetrokken en de CAPS heeft de organisatie van de 3-

oktoberdrive overgenomen. Het district heeft zich bereid verklaard evt. tekorten te dekken. Er waren 

minder deelnemers maar er is wel een batig saldo van € 400. Leo Huvers (CAPS-lid en organisator) 

hoopt volgend jaar te kunnen spelen in de Stadsgehoorzaal. Er is contact met Tineke Schutte (3-

oktoververeniging).  

Actie 2: Bert Houtman wordt vanaf 1-9 DKL (applaus). Peter werkt hem in. 

Actie 3: Delft wil niet samenwerken. Met Den Haag is er contact; dat wordt misschien nog wat.  

Actie 4: Bond houdt vast aan standpunt. 

b. Activiteitenverslag. Het verslag wordt goedgekeurd (blz. 4: 30-9 moet 29-9 zijn) 

c. Financieel verslag. Henk geeft een toelichting op de besteding van de subsidie van de Carolusgulden. De 

subsidie van € 7.800 is bestemd voor het project Denken en Doen in 2019 en 2020 en geboekt als 

voorziening. Er zijn activiteiten ontwikkeld in N’hout, Bodegraven, W’naar en Alphen. Probleem is dat 

de aanpak van de Bond leading is. Omdat de aanpak van ‘ons’ project wat afwijkt, stelt de Bond helaas 

geen materiaal beschikbaar. Hopelijk wordt dit probleem met de nieuwe NBB-directeur opgelost. E.e.a. 

heeft ook te maken met de certificering van dit project door NOC/NSF. Er is geld uitgegeven voor 
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projecten in Bodegraven en Lisse. Ruud Breedveld (VOG) vraagt of de clubs inbreng hebben in 

besteding. Henk antwoordt dat alles is vastgelegd (nee dus). Ron Bosman (De Sleutels) wil weten of we 

de gemeenten leading kunnen maken. Probleem is, aldus Henk, dat een gemeente € 17.000 moet 

betalen om mee te doen met dit project. Ria van der Erf (Het Groene Hart) wil weten waarom. Henk 

antwoordt dat het een ‘politiek’ spelletje lijkt.  

 

Jacques Serdijn doet namens de Kascommissie verslag (zie bijgevoegde brief). Hij spreekt zijn 

complimenten uit aan de penningmeester: Het is een verzorgde en correcte administratie, die een  getrouw 

beeld geeft. Ruud Breedveld (VOG) heeft een vraag over materiaalafschrijving (zowel in 2018 als 2019 

€ 867). Simon antwoordt dat deze bedragen afschrijvingen vertegenwoordigen die op balans en 

resultatenrekening zijn verwerkt. Leo Huvers (Crash) wil weten of subsidie Carolusgulden moet worden 

terugbetaald. Simon antwoordt dat de stichting uitstel heeft gegeven. De vergadering keurt het financieel 

verslag goed en verleent decharge aan de penningmeester en het bestuur.  

 

d. Begroting 2020. De begroting wordt goedgekeurd.  

 

3. VERKIEZING VAN EEN LID VAN DE KASCOMMISSIE 

Sjaak Geerlings treedt reglementair terug uit de Kascommissie. Paul Smit en Jacques Serdijn blijven aan. 

Ruud Breedveld (VOG) meldt zich als reservelid. De vergadering stemt hiermee in. Nol Monster (LBC) 

meldt zich alvast aan voor 2021. 

 

4. BESTUURSSAMENSTELLING 

Het bestuur wil wat meer slagkracht ontwikkelen en wil daarvoor het bestuur van drie naar vijf leden 

uitbreiden. Het heeft  Henk Wijzenbroek en Dick Kroeze bereid gevonden zitting te nemen in het bestuur. 

De vergadering gaat met applaus akkoord met de uitbreiding en het toetreden van genoemde personen tot 

het bestuur. 

  

5. BELEIDSPLAN 2020-2025  

Het bestuur heeft een beleidsplan opgesteld voor 2020-2025 (op de site van het district te downloaden). 

Daarin zijn zes projecten gedefinieerd. Inhoudelijk is het stuk met de verenigingen besproken in 

vergaderingen in 2019. Doel van de bespreking bij de ALV is vooral deze projecten bemenst te krijgen. 

Henk Wijzenbroek heeft met Bert, Peter en Yordi een voorzetje gemaakt voor project 1 (externe competities 

nieuw leven inblazen; staat ook op de site). Henk geeft aan dat het goed mogelijk is als club onder de vlag 

van het district een competitie te organiseren. Ook benadrukt hij het belang van het (met het district) vullen 

van de onderkant (de spelers in de lagere regionen) van de piramide: daar zit immers ook het toekomstig 

kader. (De bovenkant van de piramide, zeg vanaf hoofdklasse, is meer een zaak van het district zelf.) Ruud 

Breedveld (VOG) vraagt of de clubprofielen dan duidelijk moeten zijn. Henk beaamt dit, maar vindt ook 

dat je als club een visie moet ontwikkelen hoe je aan nieuw kader komt (ook een deel van project 2). Hij 

herhaalt dat dit alleen kan door meer tijd te stoppen in bridge en competitie. De opmerking van Ruud dat 

een slechtere club minder kader nodig heeft, wordt weersproken: kader is altijd nodig. Ria van der Erf (Het 

Groene Hart) stelt vast dat er in haar club geen animo is. Anja Koning beaamt dat het inderdaad jammer is 

dat vooral een clubbestuur alles moet regelen. Aad Kaandorp (Sassem Troef) denkt dat vooral een club met 

oudere spelers op ‘laag’ niveau moeite heeft. Sean Adams (commissie Jeugd) vraagt zich af waarom het bij 

voetbal wel lukt iedereen competitie te laten spelen. Henk geeft aan dat er wel belangstelling is voor 

(eendaagse) drives; het is jammer dat de Bond er weinig voor voelt drives en competitie te combineren. Het 

moet immers op de lagere niveaus vooral ook ‘gezellig’ zijn. Paul Smit (ADG) geeft aan in dit opzicht 

jaloers te zijn op PAS, waar alle externe competities worden gespeeld op de clubavond (maandag). 

Misschien is het een optie op speciale clubavonden extern te spelen in plaats van intern. Henk geeft aan dat 

projectplan 1 deze mogelijkheid specifiek opvoert: competitie integreren in clubavond (of –middag). Hij 

geeft ook aan dat er maar een paar verenigingen nodig zijn die op dezelfde avond willen spelen om dit 

probleem op te lossen en massa te genereren aan de onderkant van de piramide. Arie van der Plas (De 

Brug) staat positief tegenover het idee van subregio’s voor het spelen van een competitie, maar vindt de 

voorgestelde verdeling apart. Egbert geeft aan dat ruilen kan; de voorgestelde indeling is maar een voorstel. 

Wellicht is een vierde subregio (Kuststreek) een optie. Leo Huvers (Crash) benadrukt het belang van een 

goede indeling en noemt CAPS als goed voorbeeld van subregionale samenwerking. Hij vindt dat er zo snel 
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mogelijk een bijeenkomst moet worden georganiseerd met de besturen van de subregio. (Het Groene Hart 

gaat naar Alphen). Actie 1: het bestuur pakt dit op. 

 

Truus geeft een toelichting op project 2 (permanente educatie beginnende bridgers, kader en goede 

doorstroom van beginners naar reguliere clubs. Ton Thoma (Nieuwkoop) is enthousiast over de manier 

waarop zijn club de inloop regelt en heeft daarom Luuk Smit van zijn club aangemeld voor dit project 

(waarvoor hulde!). Truus benadrukt het belang van informatie-uitwisseling in de subregio’s: laten we leren 

van elkaar in plaats van elkaar beconcurreren. Er geven zich geen andere geïnteresseerden op.  

 

Sean Adams licht project 3 (jeugd aan het bridgen krijgen) toe. Hij benadrukt (met Leo Huvers) nogmaals 

het belang van portefeuillehouders Jeugd op iedere club. Hij zoekt nog steeds (tevergeefs) een trekker voor 

Leiden e.o. die de grote lijnen bewaakt. Er geven zich geen geïnteresseerden op. Hij verzoekt ook het ouder-

kindtoernooi van 29 maart te promoten (zie info op site). Leo Huvers (commissie Jeugd) geeft aan dat het 

met de jeugdkernen in het district best goed gaat. Continuïteit is wel ‘een dingetje’. Een coördinator moet 

niet ‘zweven’. Het lijkt dus handig contact op te nemen met verenigingen in je dorp, die dan een beroep 

kunnen doen op deze coördinator, bijvoorbeeld bij opvolging van vrijwilligers die ermee stoppen. Hij 

vraagt alle voorzitters dringend dit op de club te agenderen. Ruud Breedveld (VOG) vraagt of we de 

essentie op een A4 kunnen zetten, maar dit staat al (op één A4) in het beleidsplan. Sean Adams vraagt zich 

af waarom de clubs niemand aanwijzen. (‘jullie vermoorden mijn sport’). Henk W. geeft het belang aan van 

‘health checks’ van eigen club (veel clubs hebben ‘geen vet meer op de botten’). Willeke Stensen (Het 

Groene Hart) benadrukt het belang van niet te lang aanblijven als bestuurslid omdat nieuwe ideeën 

welkom zijn. Anderzijds vindt ze het jammer dat goede ideeën (minibridge, enz.) niet altijd een vervolg 

krijgen door vertrek van bijv. voorzitter of bridgedocent. Leo Huvers (Crash) herkent dit probleem en 

benadrukt dat (goede) mensen er dus niet alleen voor moeten staan. Henk herhaalt hoe belangrijk 

samenwerking is (het district probeert in zijn beleidsplan deze samenwerking uit te werken, bijvoorbeeld 

tussen enkele gemeenten, maar dan moeten er wel mensen zijn die wat willen doen). Willeke Stensen geeft 

aan dat haar club nu in gesprek gaat met de gemeente. In antwoord op de vraag van Aad Kaandorp 

(Sassem Troef) waar de clubs terecht kunnen, antwoordt het bestuur: bij ons. Juist daarom zijn 

contactpersonen Jeugd op iedere club zo belangrijk.  

 

Dick Kroeze wordt projectmanager van project 4 (bridge and fun). Er worden nog steeds mensen gezocht 

die hiermee aan de slag willen. 

 

Project 5 loopt, ondanks de opstelling van de Bond, redelijk (zie 2c).  

 

Voor project 6 (Communicatie) hebben Henk Mulder en Arnold Oostveen zich eerder opgegeven. Truus 

benadrukt het belang van contact met lokale kranten. Ruud Breedveld (VOG) meldt zich daarop aan voor 

dit project. Hij is daarmee de enige aanwezige die zich voor een project opgeeft. 

 

Tot slot bedankt Leo Huvers (Crash) het districtsbestuur voor zijn inzet bij het uitwerken van het plan.  

 

6. PROGRAMMA VAN ACTIVITEITEN IN 2020  

a. DKL a.i. (Peter Jansen) 

Peter roept iedereen op reclame te maken voor de Cees Varkevissertrofee op 1 maart. Hij legt nogmaals de 

opzet uit. Leo Huvers (Crash) benadrukt dat de inschrijfgelden voor de Barre Winterkroegentocht bestemd 

zijn voor jeugdbridge. Er komt nog een Nieuwsflits (opm. secretaris: inmiddels verschenen). 

 

b. Onderwijsadviseur (Anja Koning) 

 Anja vertelt dat de Spelpeilontwikkelingscursussen vanwege succes worden geprolongeerd in 2020. In 

2019 hebben 135 cursisten drie of meer lessen gevolgd bij vier docenten.  

 Toekomstdrive 4 april. Zoals ieder jaar organiseren Anja en Peter ook dit jaar weer een drive voor de 

bridgecursisten. Opgave uitsluitend via de docenten. Er komen aparte lijnen voor de eerstejaars en 

voor degenen die al wat langer op les zitten. Docenten kunnen hun cursisten opgeven via een mail 

naar: onderwijs@districtleiden.nl. 

mailto:secretaris@bridgedistrictleiden.nl
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 29 mensen hebben meegedaan aan de cursus van Peter Jansen over het nieuwe NBB- rekenprogramma 

(4.4). Peter heeft hierover een boekje gemaakt dat gratis te downloaden is op de site. De meegebrachte 

exemplaren vinden gretig aftrek. Wordt vervolgd. 

 Het is de bedoeling in 2020 samen met district Den Haag de cursus BasisVaardigheden Clubleiding 

(BVC) te verzorgen. Deze cursus is ook online te volgen. Volgens Peter blijft de behoefte aan deze 

cursus bestaan.  

 De NBB is de kaderopleidingen aan het reorganiseren en meer te richten op de behoefte van de clubs. 

Peter adviseert geïnteresseerden de Wekowijzer te raadplegen.  

 

7. WVTTK EN RONDVRAAG 

Hans Snik (Scylla) complimenteert het district met de vele activiteiten. Hij verzoekt ons vriendelijk niet 

boos te worden omdat de Scyllaleden uitsluitend voor de gezelligheid komen kaarten en zich niet inzetten 

voor het district. (secr: de oproep mislukt ) 

 

Ada Lagro (Bodegraven-Reeuwijk) vraagt de secretaris stukken over minibridge door te sturen. De secre-

taris zegt dit toe (inmiddels gebeurd), maar geïnteresseerden kunnen zich opgeven bij Dieuwke Ponsteen 

(NBB), mail dieuwke.ponsteen@bridge.nl. 

 

8. VASTSTELLING DATUM VOLGENDE ALGEMENE LEDENVERGADERING EN SLUITING 

De eerstvolgende algemene ledenvergadering staat gepland op zaterdag 6 februari 2021 om 13.00 uur. Om 

14.35 uur dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bijdragen. 

 

BESTURENDRIVE 

Deze wordt gecanceld omdat slechts 9 mensen willen bridgen. 
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BIJLAGE 1: AANWEZIGHEID EN AFMELDINGEN  

 
BRIDGECLUB SUBREGIO afgemeld aangemeld 

9002 Bridge Club Bodegraven-Reeuwijk Alphen  Ada Lagro en Hassing  

9003 Bridge Club De Sleutels Leiden  Ron Bosman en Bert Houtman 

9004 Bridge Club Alkemade Leiden  Koos van der Geest en Eefke Crama 

9005 Bridge Club De Vuurbaak Bollenstreek ja  

9007 Bridge Club De Slempempers Alphen ja  

9008 Bridge Club Het Juiste Bod Bollenstreek ja  

9010 Bridge Club De Brug Bollenstreek  Arie van der Plas 

9012 Boskoopse Bridge Club Alphen nee*  

9013 Bridge Club Rijnland Alphen ja  

9014 Bridge Club Rijnsburg Leiden nee  

9015 Leiderdorpse Bridge Club Leiden  Nol Monster en Jacques Serdijn 

9016 Br. Ver. Gezelligheid Troef Wassenaar  Leiden ja  

9017 Bridge Club Sassem Troef Bollenstreek  Aad Kaandorp en Marianne Freke  

9018 Kaagse Bridge Club Bollenstreek ja  

9019 Bridge Club Nieuwkoop  Alphen  Ton Thoma 

9020 Bridge Club Lisse Bollenstreek ja  

9022 Bridge Club Voorhout Leiden ja  

9023 Bridge Club V.O.G. Leiden  Ruud Breedveld en Dick Visser 

9024 Bridge Club De Meerbridgers Bollenstreek ja  

9025 Bridge Club Het Anker Alphen ja  

9027 Bridge Club A.D.G.  Leiden  Paul Smit 

9028 Bridge Club De Schelft Bollenstreek nee  

9029 Bridge Club Pelikaanhof All Stars Leiden  Koen Wagner en Yordi Schouten 

9030 Warmonder Bridge Club Leiden ja  

9031 Bridge Club Sans Dispute Leiden ja  

9032 Bridge Club Oude Rijn Alphen nee  

9033 Alphense Bridge Combinatie Alphen nee  

9035 Bridge Club Scylla Leiden  Hans Snik 

9038 Bridge Club De Schrandere Vos Leiden ja  

9039 Bridge Club De Wasbeek Bollenstreek  Ge Meskers en An Broers (ziek) 

9040 Bridge Club Crash Leiden  Leo Huvers 

9041 Bridge Club ’86 Leimuiden Bollenstreek  Roelie Everts 

9044 Recreatie Bridge Alphen Alphen nee  

9045 Bridge Club Rijnwoude Alphen nee  

9046 Bridge Club N.B.V. De Dummie Alphen nee  

9047 Bridge Club Rookvrij Troef Leiden nee  

9049 Bridge Club Het Groene Hart Leiden  Ria van der Erf en Willeke Stenssen 

9051 Bridge Club De Merenwijk Leiden  Jan Mensink en Miranda Vlasveld 

9052 Bridge Club Idéfix Leiden  Ruud de Rooij 

9053 Bridge Sociëteit “Schoppen Aas” Leiden nee  

9054 Bridge Club Woubridge Alphen nee  

9055 K.B.O. Boskoop Alphen ja  

9057 Bridge Club Kerk en Zanen Alphen ja  

9058 BC SION Leiden  Stanley Douglas 

9501 Bridge Club Huis ter Duin Leiden ja  

3002 Bridgeclub Groot Deijleroord Leiden  Maria Bellekom-Vogels 

Sjaak Geerlings (Kascommissie) afgemeld 

*de secretaris sluit niet aan dat zij een afmelding over het hoofd heeft gezien… 
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